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Protokół Nr 1 
ze wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy Sulików 

w dniu 19 stycznia 2022 r. o godz. 11:00 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sulików  
 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Sulików - Bogusław Świątek. 

Na przewodniczącego posiedzenia zgłoszono kandydaturę radnego Bogusława Świątka. 
Radny Bogusław Świątek został jednogłośnie wybrany na Przewodniczącego posiedzenia 
(11 radnych za). 

 
W posiedzeniu udział wzięli radni Gminy Sulików: 

1. Maria Andziak 
2. Tadeusz Baranek  
3. Przemysław Czekański 
4. Barbara Dunaj (12:07) 
5. Krzysztof Gruszczyński 
6. Krzysztof Malczyk  
7. Jolanta Matwiejczuk (11:11) 
8. Jerzy Nowicki 
9. Andrzej Polowy 
10. Bogusław Świątek 
11. Genowefa Wilczak-Raczak 
12. Ewangelis Zaras 
13. Józef Ziomek  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
-Robert Starzyński – Wójt Gminy Sulików, 
-Elżbieta Piotrowska – Zastępca Wójta Gminy Sulików, 
-Agnieszka Żukowska - Skarbnik Gminy Sulików, 
-Wioletta Pawluk – Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulikowie, 
-Marta Brzozowska – Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, 
-Mariusz Robaszewski – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju, 
-Agata Bicz – Naczelnik Wydziału Prawno-Organizacyjnego, 
-Erwina Aniśkiewicz – Naczelnik Wydziału Finansowego.  
 
Proponowany porządek posiedzenia przedstawiał się następująco:  

1. Rozpatrzenie projektu protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji stałych 
Rady Gminy Sulików.  

2. Rozpatrzenie projektów uchwał na nadzwyczajną sesję Rady Gminy Sulików.  
3. Sprawy różne.  

 
Radni nie zgłosili uwag do proponowanego porządku posiedzenia.  

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie (11 głosów za).  
 
Ad. 1 
Rozpatrzenie projektu protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy 
Sulików. 
Przewodniczący poinformował, że projekt protokołu z ostatniego posiedzenia komisji 
stałych został udostępniony radnym w materiałach na wspólne posiedzenie komisji.  

Do projektu protokołu nie wpłynęły uwagi radnych. 

Projekt protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji stałych w dniu 30 grudnia 2021 r. 
został przyjęty jednogłośnie (11 głosów za).  

Ad. 2 
Rozpatrzenie projektów uchwał na nadzwyczajną sesję Rady Gminy Sulików.  
 
(godz. 11:11 - na posiedzenie przybyła radna Jolanta Matwiejczuk – w posiedzeniu bierze 
udział 12 radnych) 
 



2 
 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 17 stycznia Wójt Gminy Sulików wystąpił  
z wnioskiem o zwołanie sesji nadzwyczajnej. W proponowanym porządku sesji znalazło 
się podjęcie następujących uchwał:  
1. (druk nr 1)  w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej w drodze przetargu, 
2. (druk nr 2) w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków,  
3. (druk nr 3) w sprawie zmian w budżecie Gminy Sulików na rok 2022.  
W związku z tym, że po zwołaniu sesji nadzwyczajnej wpłynęły do biura rady gminy 
kolejne projekty uchwał, których podjęcie jest istotne dla mieszkańców gminy, Wójt 
wystąpi o zmianę porządku obrad polegającą na dodaniu projektów uchwał, które w dniu 
wczorajszym zostały udostępnione radnym w systemie e-sesja: 
-w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej w drodze przetargu, 
-w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego z budżetu Gminy 
Sulików członkom ochotniczej straży pożarnej za udział w działaniu ratowniczym, akcji 
ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 
-w sprawie zmiany uchwały nr XVII/124/20 z dnia 5 sierpnia 2020 r. w sprawie nadania 
Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Sulikowie, 
-w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników 
i ich domowników produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu, 
-w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 
należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 
Sulików i jej jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej 
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu 
uprawnionego do udzielania tych ulg, 
-w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/237/17 Rady Gminy Sulików z dnia 26 kwietnia 
2017 r. w sprawie opłaty targowej. 
 
Przewodniczący poinformował, że projekty uchwał zostaną szczegółowo omówione  
na dzisiejszym posiedzeniu komisji.  

Wójt dodał, że głównym powodem do zwołania sesji nadzwyczajnej była konieczność 
przesunięcia środków na budowę Świetlicy Wiejskiej w Miedzianej w związku  
z rozstrzygniętym postępowaniem przetargowym. Pozostałe projekty uchwał są ważne  
z punktu widzenia mieszkańców i wynikają ze zmienionych przepisów prawa. Jeżeli radni 
uznają, że dodatkowe projekty nie wymagają dłuższej analizy to ich przyjęcie na sesji 
będzie zasadne.  

1. (druk nr 1) w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej w drodze przetargu. 
Wójt omówił projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Radni w głosowaniu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 12 głosami za. 

2. (druk nr 2) w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 
ścieków. 

Wójt omówił projekt uchwały. 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Radni w głosowaniu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 12 głosami za. 
 

3. (druk nr 3) w sprawie zmian w budżecie Gminy Sulików na rok 2022.  
 

Naczelnik wydziału Inwestycji – Mariusz Robaszewski przedstawił informację  
o przeprowadzonych postępowaniach przetargowych na potrzeby wyłonienia wykonawcy 
budowy świetlicy wiejskiej w Miedzianej. Pierwszy przetarg został ogłoszony na początku 
grudnia 2021 roku. Najwyższa złożona oferta wyniosła 1 394 449,72 zł, a najniższa 983 
681,82 zł. Z uwagi na znacznie wyższe oferty niż zakładał kosztorys ofertowy 
zdecydowano o ogłoszeniu drugiego postępowania ofertowego. W drugim przetargu 
najniższa oferta wyniosła 939 108,35 zł a najwyższa 1 136 520,00 zł. Ogłoszenie 
drugiego przetargu było dobrą decyzją, najkorzystniejsza oferta jest  około 50 tys. zł 
niższa od tej w pierwszym w przetargu.  

Wójt dodał, że ogłaszanie kolejnego przetargu nie będzie miało sensu bo oferty mogą być 
tylko wyższe a oferenci którzy złożyli najtańsze propozycje mogą się wycofać. Obecnie  
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w budżecie gminy na budowę Świetlicy w Miedzianej zabezpieczono 700 tys. zł. W 
związku z tym aby zapewnić finansowanie tego zadania w całości, uwzględniając 
najkorzystniejszą ofertę złożoną w drugim przetargu konieczne będzie dokonanie zmian 
w budżecie gminy.  

Skarbnik poinformowała, że zmiany w budżecie w zakresie finansowania będą 
obejmowały przesunięcie wolnych środków z 2021 roku bez pomniejszania wydatków na 
pozostałe zadania inwestycyjne.  

Radna Genowefa Wilczak-Raczak pytała jakie dofinansowanie gmina otrzymała na 
budowę Świetlicy w Miedzianej. 

Wójt odpowiedział, że dofinansowanie wyniosło 300 tys. zł.  

Radna Jolanta Matwiejczuk pytała czy zadanie zostanie zrealizowane w 2022 roku. 

Wójt odpowiedział, że zgodnie z projektem umowy, który został sporządzony na potrzeby 
postępowania przetargowego inwestycja powinna zostać zakończona w ciągu dziesięciu 
miesięcy od podpisania umowy.  

Przewodniczący dodał, że istotny jest również termin w którym wykorzystana powinna 
zostać dotacja na budowę Świetlicy.  

Wójt potwierdził, że termin na wykorzystanie dotacji to połowa bieżącego roku dlatego 
nie należy zwlekać z podpisywaniem umowy, jeżeli wykonawca jest chętny a pogoda 
sprzyja pracom ziemnym. W pierwszej kolejności wykorzystane zostaną środki 
pochodzące z dotacji. Wykonawca będzie otrzymywał wynagrodzenie w rozliczeniu 
miesięcznym po skontrolowaniu postępu prac.   

Przewodniczący pytał czy w kwocie 300 tys. zł mieści się zakup materiałów czy będzie to 
wchodziło w ogólne rozliczenie prac.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedział, że zakup materiałów będzie ujęty w ogólnym 
rozliczeniu prac. 

Radna Maria Andziak stwierdziła, że środki, które zostaną zabezpieczone w budżecie 
mogą nie być ostateczną kwotą jaka zostanie wydatkowana na to zadanie. Radna podała 
przykład przebudowy boiska sportowego w Radzimowie na którą zwiększane były środki.  

Wójt stwierdził, że środki które zostały zaplanowane to ostateczna kwota. Przetarg został 
skonstruowany, że ryczałt zobowiązuje wykonawcę do zmieszczenia się w tej kwocie. 
Musiałby pojawić się prace dodatkowe tak jak miało to miejsce w przypadku boiska w 
Radzimowie. Projekt budowlany jest kompletny.  

Radny Jerzy Nowicki pytał o lokalizacje Świetlicy w Miedzianej oraz o dalsze 
przeznaczenie obecnej świetlicy.  

Wójt wyjaśnił radnemu gdzie zostanie zbudowana nowa Świetlica w Miedzianej. Stara 
Świetlica może zostać sprzedana jeżeli znajdzie się chętny do jej zakupu. Pomieszczenia 
Świetlicy można wykorzystać też np. na magazyn sprzętu którym dysponuje gmina.  

Przewodniczący poinformował, że rozmawiał z osobami zamieszkującymi lokal mieszkalny 
znajdujący się nad Świetlicą. Nie są zainteresowani zakupem tych pomieszczeń ale nie 
chcieliby też żeby w dalszym ciągu niszczały.  

Radni w głosowaniu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 11 głosami za, przy 1 głosie 
wstrzymującym. 

4. (druk nr 4) w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej w drodze przetargu.  

Wójt omówił projekt uchwały.  
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Radni w głosowaniu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 12 głosami za. 
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5. (druk nr 5) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego wypłacanego 
z budżetu Gminy Sulików członkom ochotniczej straży pożarnej za udział w 
działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu, 

Wójt i Zastępca Wójta omówili projekt uchwały 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Radni w głosowaniu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 12 głosami za. 
 

6. (druk nr 6) w sprawie zmiany uchwały nr XVII/124/20 z dnia 5 sierpnia 2020 r. w 
sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Sulikowie, 

Wójt omówił projekt uchwały.  
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sulikowie omówiła szczegóły  
związane z wypłacaniem zasiłku osłonowego.  
Radni w głosowaniu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 12 głosami za. 
 

7. (druk nr 7) w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu w piątki 
i soboty przez rolników i ich domowników produktami rolnymi lub spożywczymi 
oraz regulaminu tego handlu.  

 
Wójt i Naczelnik Wydziału Finansowego omówili projekt uchwały.  
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Radni w głosowaniu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 12 głosami za. 
 

8. (druk nr 8) w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 
ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 
przypadających Gminie Sulików i jej jednostkom podległym oraz warunki 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 
będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu uprawnionego do udzielania tych 
ulg. 

Wójt i Naczelnik Wydziału Finansowego omówili projekt uchwały.  
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Radni w głosowaniu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 12 głosami za. 
 

9. w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/237/17 Rady Gminy Sulików z dnia 
26 kwietnia 2017 r. w sprawie opłaty targowej. 

Wójt omówił projekt uchwały.  
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
Radni w głosowaniu pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały 12 głosami za. 
 
Ad. 3 
W sprawach różnych: 
 

1. Radny Ewangelis Zaras pytał dlaczego na Świetlicy Wiejskiej we Wrociszowie 
zamontowane używane kamery skoro Sołectwo przeznaczyło środki z funduszu 
sołeckiego na monitoring.  
Wójt odpowiedział, że rozezna ten temat.  
 

(godz. 12:07 - na posiedzenie przybyła radna Barbara Dunaj – w posiedzeniu bierze 
udział 13 radnych) 

2. Radny Andrzej Polowy zgłosił problem odpadów pochodzących z  nielegalnej 
rozbiórki samochodów, które są wyrzucane do pojemników na odpady stojących 
na cmentarzu komunalnym w Radzimowie.  
Radny zgłaszał również sprawę kradzieży znaków drogowych zlokalizowanych przy 
drodze powiatowej Sulików – Mała Wieś Górna.  

 
Posiedzenie zakończono o godz. 12:15. 
 
        Przewodniczący posiedzenia 
 
              /-/ Bogusław Świątek  
Protokołowała: A.Adamiak  


